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内容概要

本书是建筑工程专业的学生编写的专业英语阅读教材。
课文内容以建筑材料、房屋构造、建筑结构和建筑施工为主，包括水泥、混凝土、钢筋混凝土、房屋
基本构件、高屋建筑的发展、结构性能概念、框架结构、空间结构、结构分析、结构设计、计算机在
结构工程中的应用、地基基础、土力学、现浇混凝土的施工、钢结构的施工、预应力砼、招标、投标
、工程管理等方面的内容。
    本书适合大专院校建筑工程专业学生作为专业英语阅读教材，也可作为建筑工程专业涉外施工管理
课程和涉外施工人员培训班的培训教材。
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书籍目录

LESSON 1  TEXT 土木工程和土木工程师  READING MATERIAL The Capabilities and Careers of Civil
EngineersLESSON 2  TEXT 建筑材料　READING MATERIAL The Protecting Materials of a BuildingLESSON
3  TEXT 混凝土　READING MATERIAL Creep and Shrinkang of ConcreteLESSON 4   TEXT　钢筋混凝土
　READING MATERIAL The Use of Steel Rods in Reinforced ConreteLESSON 5  TEXT  房屋基本构件
　READING MATERLAN Floors and CeilingsLESSON 6  TEXT  高层建筑的发展  READNG MATERLAL
The Art of the SkyscraperLESSON 8   TEXT  结构性能概念  READING MATERLAL StructuresLESSON 9  
TEXT 框架结构  READING MATERLAL Building ElementsLESSON 10  TEXT 空间结构  READING
MATERLAL Space-Structures of FramesLESSON 11  TEXT  钢结构  READING MATERLAL The Properties of
Structural SteelLESSON 12   TEXT  结构分析  READING MATERLAL The Analysis of Strength,Stiffness and
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